
Protok6l Nr 11/2015

z posiedzenia Komisji Budzetu, Rozwoju i Promocji Miasta Rady Miasta

z dnia 26listopada 2015 r.

Proponowanv porzadek obrad :

1 , Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum

2. Przyjgcie protokolu z popzedniego posiedzenia tj. z dnia 28 pazdzienika2015 r.

Zglaszanie zmian do pozqdku obrad.

Opinia do projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia ,,Faryf za zbiorowe zaopatzenie w wodq i

zbiorowe odprowadzanie Srodk6w na terenie Gminy Miasto Woclawek".

Opinia do projektu uchwaly w sprawie okre5lenia wysoko6ci stawek podatku od nieruchomo6ci.

Opinia do projektu uchwaly w sprawie okre6lenia wysokosci stawek podatku od Srodkdw
transportowych.

7. Opinia do wniosku Prezydenta Miasta odno6nie zmiany pzeznaczenia rezenvy celowej.

8. Wolne wnioski i zapytania.

Ad.1

obradom przewodniczyla PrzewodniczEca Komisji Radna olga Krut Horonziak, kt6ra na wstqpie
powitala zebranych i stwierdzila prawomocnoSi obrad.

Ad.2

Protok6l z poprzedniego posiedzenia Komisji tj. z dnia 28 paidziernika 2015 r. przyjQto jednoglo5nie
bez uwag, a w glosowaniu wziqlo udzial osmioro czlonk6w Komisji, co do o96lnego stanu dwunastu
os6b dalo pozytywna opiniq.

Ad.3

Jeieli chodzi o proponowany porzqdek obrad zostaf zaakceptowany bez wniesienia jakichkolwiek
zmian.

Ad.4

Opinia do projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia ,,Taryf za zbiorowe zaopaltzenie w wode izbiorowe
odprowadzanie Srodk6w na terenie Gminy Miasto Woclawek".

wprowadzenia do tematu dokonala Pani Kamila slomczewska in formuj4c, ze zgodnre z a1,.24 usl.2
ustawy, pzedsiQbiorstwo w terminie 70 dni pzed planowanym wejsciem w 2ycie taryf pzedstawia
prezydentowi wniosek o ich zatwierdzenie. Prezydent Miasta dokonal oceny i weryfikacji wniosku poo
wzgledem celowosci ponoszenia koszt6w o ktorych mowa w aru 20 ust.4 pkt. 1 w/w ustawy. prezydent

Miasta wnioskuje o ceny obecnie obowiqzujqce 11. za zu2ycie wody na 1 m 3 - 2,56 zl. oraz
odprowadzanie Sciek6w 5.58 zl,

3,

A

6.



W dyskusii olos zabrali :

Radny Dariusz Wesolowski - Zapytal, czy stawki pozostajq na tym samym pozlomie.

Radny Zbigniew Lewandowski - Pzypomnial o kwestii zatwierdzenia pzez Radq Miasta stawek

zu2ycia wody, informujqc 2e je2eli Rada nie wyrazi zgody na podwy2kg, to pzedsigbiorstwo i tak mo2e

wprowadzi6 zwiqkszone kwoty oplat.

Radny J6zef Mazierski - W uzasadnieniu do projektu uchwaly czytam o planowanych inwestycjach i

dobze byloby, aby radni dostali wykaz takich inwestycji, czy one sq r6wnie2 uzgodnione z Miejskim
Zazqdem Dr6g.

Radny Janusz Dqbczyriski- Taka informacja byla podana na popzedniej sesji.

Wobec braku dalszych pytai Komisja Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta pzystqpila do glosowania

nad projektem uchwaly w sprawie zatwierdzenia ,Taryf za zbiorowe zaopatzenie w wodg i zbiorowe
odprowadzanie Srodk6w na terenie Gminy Miasto Woclawek". I tak :

Za udzieleniem pozytywnej opinii opowiedzialo sig wszyscy czlonkowie Komisji biorqcy udzial w
posiedzeniu w ilo6ci oSmiu os6b,

Ad.5

Opinia do projektu uchwaly w sprawie okre6lenia wysoko6ci stawek podatku od nieruchomoSci wraz z
aur0p0prawK4

wprowadzenia dokonala skarbnik Miasta Janina Radzikowska poinformowala, 2e pzedmiotem
autopoprawki jest nowa stawka za grunty obszar6w objqtych rewitalizacj4 W dniu 3listopada 2015 r.w
Dz.U. poz, 1777 opublikowano ustawg z dnia 9 pa2dziernika 2015 r. jest art. 54 tej2e ustawy, kt6ry
wchodzi w 2ycie 1 stycznia 2016 roku i wprowadza zmiany do ustawy o podatkach ioplatach lokalnych
dajqc fiskalne nazqdzie znajdujqce zaslosowanie na obszaze Specjalnej Strefy Rewitalizacji, Stawki
mamy na poziomie 80% je2eli chodzi o budynki, natomiast podlega zwigkszeniu, w odniesieniu gdzie
pzewidziano mo2liwosi wzniesienia budynk6w, w ten spos6b, 2e po uplywie czterech lat od dnia
wejScia w 2ycie miejscowego planu zagospodarowania pzestzennego lub jego zmiany - stawka
wynosi 3,000 zl. od 1 m r. W projekcie bud2etu jest ju2 ujgta kwota, kt6rq planuje sig uzyskae z
omawianego projektu uchwaly.

W dyskusii qlos zabrali :

Radny Jaroslaw Hupalo - My siq powinniSmy cieszyi tym, 2e poziom kwoty jest najni2szy i nie bgdzie
wzrastal.

Radny Janusz Dqbczyriski - Jeste6my zaskoczeni propozycj4 jako miasto wysylamy sygnal dla tych,
kt6zy prowadzq dzialalno6i gospodarcz4 Ze bedE zmiany. Najbardziej udezy to drobnych
pzedsigbiorc6w. Bojg sig, 2e czq6i pzedsiqbiorc6w odwr6ci sie od nas plecami, zrezygnuje ze swojej
dzialalnoSci, co spowoduje nieciekawq sytuacjg na naszym rynku pracy. Nie pzemawia do mnie
argument, 2e inne miasta majE ten podatek wyzszy, my jeste6my miastem specyficznym. Dochody sq
niskie w por6wnaniu do miast, kt6re nam daje sig za pzyklad i bezrobocie w lych miastach jest te2
nizsze. Rozumiem troskg Prezydenta i Pani Skarbnik o dochody budzetowe, ale mo2e nale2y znale26
inne rozwiqzania a nie tylko podniesienie ceny podatk6w. Ja nie podniosg rgki do podwy2szenia ceny
tego podatku.



Pzewodniczqca Komisji Olga Kruf Horonziak - Zapytala o skonQ prawnq bud2etu, czyli czy

zakoiczona zostala sorawa w RlO.

Skarbnik Miasta Janina Radzikowska - Jeszcze nie.

Pzewodniczqca Komisji Olga Kru! Horonziak - Rozumiem, 2e te pieniq2ki o kt6rych m6wimy.ju2 sq w

bud2et wbudowane.

Skarbnik Miasta Janina Radzikowska - M6wila na temat potzeb bie2qcych miasta, nowych zadari i

program6w na kt6re rdwnie2 sq potzebne Srodki.

Przewodniczqca Komisji Olga Krut Horonziak - Rozumiem, 2e Pan Prezydent wybral bardzo prostq
Scie2kg poszukania 6rodk6w. Nie dal nam du2ego wyboru, ale proszg pzystgpujemy do glosowania.

Komisja Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta Rady Miasta negatywnie zaopiniowala pfOjekt uchwaly
w sprawie okreslenia wysokosci stawek podatku od nieruchomosci wraz z autopoprawk4

Wvnik elosowania :

Za udzieleniem pozytywnej opinii nie opowiedzial siq iaden radny, przeciw bylo piqcioro radnych,
trzy osoby wstrzymaly siq od glosu.

Ad.6

Opinia do projektu uchwaly w sprawie okreSlenia wysoko6ci stawek podatku od Srodk6w
transporlowych.

Wprowadzenia do tematu dokonata Skarbnik Miasta Janina Radzikowska - informujqc, ze
wspomniany projekt jest projektem technicznym poniewaz stawki siq nie zmieniaj4 natomiast
ptzedlo2enie projektu jest konieczne z uwagi na obowiqzujqce pzepisy.

Radny Janusz Dgbczyrlski- Zaproponowal, aby pzedmiotowy projekt uchwaly podda6 pod glosowanie.

Komisja Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta Rady l/iasta pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly w
sprawie okreSlenia wysoko6ci stawek podatku od Srodk6w transportowych. Za udzieleniem pozytywnej
opinii opowiedzialo siq siedmioro czlonk6w Komisji, pzy jednym glosie wstzymujqcym sig i braku
glos6w pzeciwnych,.

Ad.7

Opinia do wniosku Prezydenta l/iasta odnoSnie zmiany pzeznaczenia rezenry celowej.

Po zlo2onych wyja5nieniach dokonanych przez Paniq skarbnik Komisja Budietu, Rozwoju ipromocji
Miasta Rady Miasta wydafa pozytywnq opiniq do przedmiotowego wniosku. Za udzieleniem
pozytywnej opinii opowiedzialo siq piqciu czlonk6w Komisji, przy trzech glosach wstrzymuiacych siQ i

braku gtos6w przeciwnych.

Ad.8

Wolne wnioski i zapytania.

Radny J6zef Mazierski - Poprosil o przekazanie do Prezydenta Miasta wniosku mieszkaic6w miasra,
kt6ry jest zwiqzany z terenem na kt6rej znajduje siq nieruchomo(i Kruszyfska 31. po dokonaniu
analizy przedmiotowego zagadnienia, Komisja Bud2etu, Rozwoju i promocji Miasta rekomenduje
uwzglqdnienie w.w zagadnienia do realizacji w budiecie roku 2016. W wyniku przeprowadzonego



glosowania za powyiszym wnioskiem glosowalo oSmiu czlonkdw Komisji, glos6w

wstrzymujacych sie nie stwierdzono.

Wobec wyczerpania porzqdku obrad, posiedzenie Komis.ii zakofczono.

Przewodniczyla

24.-'

przeciwnych i



Komisja Budietu, Rozwoju
i Promocii Miasta

Rady Miasta Wlocta',uk

BRM. 0014.1. 24.20t5

Wloclawek 27 listooada 2015r

Pan

Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta

OPINIA Nr 38/ 2015
KOMISJI BUDZETU, ROZWOJU I PROMOCJI MIASTA

RAOY MIASTA WIOCIAWEK
z dnia 26 listopada 2015r.

Podczas obrad w dniu 26 listopada br. Komisja Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta rozpatrzyla
oraz wypracowala pozwywnE opinie o przedloionym projekcie uchwaly w sprawie okreilenia
wysoko6ci stawek podatku od Srodk6w transportowych.

w wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecno6ci o6miu czlonk6w Komisji za wydaniem
pozytywnej opinii o ww, projekcie uchwafy opowiedzialo sie siedmioro czlonk6w Komisji, przy
braku glos6w pneciwnych oraz jednym glosie wstrzymujecym sie.

Z powaioniem

Przewodniczqca Komisji

Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta



KomlsJa Rud ietu, Rozwoh
i Promocii Miasta

Rady Miasta'Wloclawlk

BRM. 0014.1. 23.201s

Wtoclawek 27 listooada 2015r

Pan

Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta

OPINIA Nr 37l 2015
KOMISJI BUDzETU, ROZWOJU I PROMOOI MIASTA

RADY MIASTA WTOCTAWEK
z dnia 26 listopada 2015r.

Podczas obrad, kt6re miaty miejsce dnia 26 listopada br. Komisja Budietu, Rozwoju i Promocji
Miasta dokonala analizy projektu uchwaly w sprawie okreslenia wysokoSci stawek podatku od
nieruchomoici wraz z autoooorawka.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci o5miu czfonkriw Komisji za wydaniem
pozytywnej opinii o ww. projekcie uchwaly nie opowiedziaf siQ iaden z czlonk6w Komisji, pieciu
czfonk6w Komisji byfo przeciwnych natomiast trzech radnych wstrzymalo siq od glosu.

W rezultacie dokonanego gtosowania po rozpatrzeniu przedfoionego materialu Komisja Budietu,
Rozwoju i Promocji Miasta podjqia negatywna opinie w powyZszej sprawie.

Z powaianiem

Przewodniczqca Komisji

Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta



Komisja Bud2etu, Rozwoiu
i Promocji Miasta

Rady Miasta Wtoclawtk

BRM. 0014.1. 22.20t5

Wloclawek 27 listooada 2015r

Pan

Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta

oPrNrA Nr 36/ 2015
KOMISJI BUDZETU, ROZWOJU I PROMOOI MIASTA

RADY MIASTA WIOCIAWEK
z dnia 26 listopada 2015r.

Obradujqc na posiedzeniu w dniu 26 listopada br. Komisja Budietu, Rozwoju iPromocji Miasta,
rozpatrzyla oraz jednomy3lnie pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly w sprawie
zatwierdzenia ,,f artlf za zbiorowe zaopatrzenie w wodq i zbiorowe odprowadzanie Sciek6w
na terenie Gminy Miasto Wloclawek".

W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecnoSci oSmiu czlonk6w Komisji za wydaniem
pozytywnej opinii o ww. projekcie uchwafy czlonkowie komisji glosowalijednomySlnie,

Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta

fau.pxaXtoclayek . ,.( ffiNfirnloronziar



Komlsia Euclietu, Rozwofu
j n',.- .., i i,li;sta

R;,:r i;,. ' ',','ili-l3wgk

BRM. 0014.1. 21.2015

Wfoclawek 27 listopada 20151

Pan

Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta

OPINIA Nr 35/ 2015
KOMISJI BUDzETU, ROZWOJU I PROMOOI MIASTA

RADY MIASTA WTOCTAWEK

z dnia 26 listopada 2015r.

Obradujqc na posiedzeniu w dniu 26 listopada br. Komisja Budietu, Rozwoju iPromocji Miasta,
rozpatrzyfa oraz pozytywnie zaopiniowala wniosek Prezydenta Miasta dotyczAcy zmiany
przeznaczenia rezerwy celowej.

W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecnoSci ojmiu czlonk6w Komisji za wydaniem
pozytywnej opinii o ww, wniosku opowiedzialo siq piqciu czlonk6w Komisji przy braku glos6w
przeciwnych oraz trzech gfosach wstrzymujgcych siq.

Z powoianiem

Przewodniczqca Komisji

Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta

-Horonziak



Komisla ELrdietu, Rozwoju
i Pronrocli l"4iasta

Rady Miarta Wloclawak

BRM.0014.1. 25.2015

Wlocfawek 27 listopada 2015r.

Pan
dr Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

wNlosEK NR u 201s
KOMISJI BUDiETU, ROZWOJU IPROMOOI MTASTA

RADY MIASTA
Z DNIA 26 TISTOPADA 2015 ROKU

Komisja Bud2etu, Rozwoju iPromocji Miasta Rady Miasta Wloclawek przekazuje do Pana

Prezydenta z pro6bq o realizacjq wniosek mieszkafc6w miasta zwiazany z terenem
nieruchomo5ci usytuowanej przy ul. Kruszyriskiej 31 we Wloclawku.

Po dokonaniu analizy przedmiotowego zagadnienia Komisja BudZetu, Rozwoju iPromocji
Miasta rekomenduje uwzglqdnienie ww. zagadnienia do realizacji w bud2ecie przyszlego
roku.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci o5miu czfonk6w Komisji, za
powyiszym wnioskiem czlonkowie Komisji opowiedzieli siq jednomy6lnie.

W zatEczeniu Wniosku korespondencja w sprawie.

Z powdioniem

Przewodniczqca Komisji

Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta

Rady Miasta Wfoclawek



Mazierski J6zef

Radny Rady Miasta Wlocfawer Wtoctawek 26.11,.20I5r

Komisja Budietu, Rozwoju i promocji Miasta

Rady Miasta Wtoclawek

W imieniu mieszkafc6w budynku Kruszyriska 31 zwracam
siq u uprzejmq prosbq o uwzglqdnienie -uiqcie zadania zwiqzanego z poro2eniem
nawierzchni parkingu i chodnika na nieruchomoSci Kruszyfiska 31.w tej sprawie
zwracali siq do pana prezydenta mieszkaficy w/w nieruchomoSci kilkakrotnie
ostatnio w dniu 10.i.i..2015r.od kirku rat proszE o naprawienie po wykopach stu2b
komunalnych nawierzchni podw6rka i uroienie chodnika, poniewa2 po ka2dych
opadach jest uciq2riwoii zamieszkiwania. proszq Komisiq Bud2etu, Rozwoju iPromocji Miasta Rady Miasta wtocrawek o przegrosowonie wniosku doPrezydenta z proiba o uigcie -uwzgtgdnienie realizocii w/w zadania w budiecie
2076r w rqmach Dzioru 600 Rozdziar 60076 Drogi pubriczne gminne w zadonioch
,,Budowa chodnik6w,, oroz ,,Budowa parking w na terenie miosta,,
.Szacunkowa wartoi1 50-60 tys zl.

Proszq o przyjqcie mojego wniosku .

W zolqczeniu pismo mieszkaic6w z dnio 9.1X..2015r.

Otrzymujq

Prezydent M idsta Woclawek

Marek Wojtkowski

Qn<

Z powaianiem


